

Title (en)

ANIMAL EAR TAGS.

Title (de)

OHRMARKE FÜR TIERE.

Title (fr)

ETIQUETTE FIXEE SUR L'OREILLE D'UN ANIMAL.

Publication

**EP 0510101 A1 19921028 (EN)**

Application

**EP 91903739 A 19910111**

Priority

IE 11990 A 19900111

Abstract (en)

[origin: WO9110982A1] An animal ear tag having interfitting male (5) and female (6, 21) parts for fixing the tag has a chamber (14) inside the male part (5) for receiving a cylindrical electronic responder (15, 15a), which may have a diameter of up to 3 mm and a length of up to 20 mm. The male part (5) is preferably wholly or partly formed of plastics material. An identification index encoded in the responder is also represented visually on the tag. The male and female parts are preferably mounted at opposite ends of a looped strip (1).

Abstract (fr)

Une étiquette fixée à l'oreille d'un animal possède une partie mâle (5) et une partie femelle (6, 21) s'emboîtant l'une dans l'autre pour fixer l'étiquette. Cette étiquette possède une chambre (24) à l'intérieur de la partie mâle (5) pour recevoir un répondeur électronique cylindrique (15, 15a) pouvant avoir un diamètre jusqu'à 3 mm et une longueur jusqu'à 20 mm. La partie mâle (5) est de préférence formée entièrement ou partiellement en matière plastique. Un indice d'identification codé dans le répondeur est également représenté visuellement sur l'étiquette. Les parties mâle et femelle sont montées de préférence aux extrémités opposées d'une languette en forme de boucle (1).

IPC 1-7

**G09F 3/00**

IPC 8 full level

**A01K 11/00** (2006.01); **G09F 3/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A01K 11/004** (2013.01); **A01K 11/006** (2013.01); **G09F 3/14** (2013.01)

Cited by

CN109475102A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9110982 A1 19910725**; AU 7233791 A 19910805; EP 0510101 A1 19921028; EP 0510101 A4 19930331; IE 900119 A1 19910717;  
NZ 236752 A 19930526

DOCDB simple family (application)

**US 9100104 W 19910111**; AU 7233791 A 19910111; EP 91903739 A 19910111; IE 11990 A 19900111; NZ 23675291 A 19910111